

## HTA and public coverage of new mental health drugs in Quebec and Canada.

### Description

#### HTA and public coverage of new mental health drugs in Quebec and Canada

**CITATION:** Canadian Health Policy Institute (CHPI). HTA and public coverage of new mental health drugs in Quebec and Canada. *Canadian Health Policy*, July 2019. [www.canadianhealthpolicy.com](http://www.canadianhealthpolicy.com).

#### ACCESS TO INNOVATIVE MEDICINES RESEARCH PROGRAM

This paper is part of a series of reports produced by CHPI's Access to Innovative Medicines research program. The reports are corporately authored and edited based on proprietary template models and methods that are intended to facilitate regular updates. The design and content are a cumulative reflection of the diverse contributions collectively attributable to the CHPI-affiliated researchers who may have variously participated in updating each edition. Data sources, methods and editorial presentation may evolve from previous editions. The program is partly funded by the following sponsor-subscribers: <https://fko.wzo.mybluehost.me/pages/programs.html>.

The analysis, conclusions and opinions expressed in this paper do not necessarily reflect the views of the sponsor-subscribers.

#### L'ÉTS et la couverture publique des nouveaux médicaments en santé mentale au Québec et au Canada

**CITATION:** Canadian Health Policy Institute (CHPI). L'ÉTS et la couverture publique des nouveaux médicaments en santé mentale au Québec et au Canada. *Canadian Health Policy*, juillet 2019. [www.canadianhealthpolicy.com](http://www.canadianhealthpolicy.com).

#### PROGRAMME DE RECHERCHE SUR L'ACCÈS AUX MÉDICAMENTS NOVATEURS

Cet article fait partie d'une série de rapports produits en vertu du programme de recherche du CHPI sur l'accès aux médicaments novateurs. Les rapports sont rédigés et édités à partir de modèles appartenant à CHPI et de méthodes de recherche conçues pour faciliter les mises à jour régulières. La conception et le contenu sont le reflet cumulatif des diverses contributions des chercheurs affiliés à CHPI, qui ont participé de maintes façons à la mise à jour de chaque édition. Les sources de données, les méthodes et la présentation éditoriale peuvent découler des éditions précédentes. Les contributeurs au financement de notre programme 2018 figurent ici : <https://fko.wzo.mybluehost.me/pages/programs.html>.

L'analyse, les conclusions et les opinions exprimées dans ce document ne reflètent pas nécessairement leurs points de vue.